

11/28/21

Haines family,

Haines Student Council and Friends of Haines presents Giving Tuesday on Tuesday, November 30, 2021.

This Giving Tuesday, help us reach our goal of raising \$10,000.00 so we can continue to support school improvements and sponsoring programs.

With the generosity of \$20.00 per student, the unleashing power of Haines family will transform the school's community this year.

You can donate by turning in money to your classroom teacher or donate to Friends of Haines @ <https://checkout.square.site/merchant/TD22Q4K80GFXX/checkout/SH3IO7CVZ4I5YK0XJYZWSAXR>

Let's get ready to give on this global day!

各位興氏家庭：

希望大家都能與朋友和家人，度過一個愉快的感恩節假期。

「興氏學生會」和「興氏之友」，將於 2021 年 11 月 30 日舉行「捐贈星期二」活動。

這個「捐贈星期二」，幫助我們實現籌集 \$10,000.00

元的目標，以便我們學校能夠繼續支持「學校改進」和「贊助學生活動計劃」。

憑藉每位學生 \$20.00 元的慷慨捐助，「興氏家庭」發放的力量，將在今年改善學校的社區。

您可以通過，學生交現金給班主任老師，或透過「興氏之友」網站上捐款<https://checkout.square.site/merchant/TD22Q4K80GFXX/checkout/SH3IO7CVZ4I5YK0XJYZWSAXR>

讓我們準備好，這個全球奉獻日。

